
КІЛЬКІСТЬ ТУРИСТІВ, ЯКІ ЗАЦІКАВЛЕНІ 
ВІДВІДАТИ ЧОРНОБИЛЬСЬКУ ЗОНУ, ЗБІЛЬШУЄТЬСЯ

Зазначив Міністр М НС України 
Володимир Шандра під час робочої 
поїздки на ЧАЕС. За його словами, ре
зерви із залучення туристів ще не 
вичерпані, і МНС може працювати в 
цьому напрямку набагато краще. "Для 
туристів ми робимо відповідну інфра
структуру, щоб відвідування території

навколо ЧАЕС було безпечним. Всі за
цікавлені можуть приїхати. Відповідна 
робота не припинялася, хочемо підня
ти її на новий якісний рівень. Ми ство
рюємо умови, щоб туристи могли сюди 
приїхати, проте це питання, насампе
ред, залежить від турфірм", -  під
креслив Володимир Шандра.


